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Abstract (en)
[origin: ES8703312A1] For the purpose of compressing by hammering a steam generator tube (1), a stream of gas at high velocity charged with
particles having a particle size of between 50 and 500.10-6 m, is directed onto the inner surface of the tube (1) in radial directions and onto the
whole of the periphery of the tube. The flow of the mass of the particles is higher than 0.008 kg/sec for tubes having an inside diameter of around
0.020 m. The device comprises a flexible sheath (20) movable inside a case (16, 18) fixed in a sealed manner under the tube plate (2) around the
tube (1). An injection nozzle (21) is disposed at the end of the sheath (20) receiving the gas charged with particles.

Abstract (fr)
Pour effectuer une mise en compression par martelage d'un tube (1) de générateur de vapeur, on dirige un courant de gaz à grande vitesse chargé
de particules d'une granulométrie comprise entre 50 et 500.10<-><6>m, sur la surface interne du tube (1). Le jet de gaz est dirigé sur la surface
interne du tube (1) dans des directions radiales et sur toute la périphérie de ce tube. Le débit massique des particules est supérieur à 0,008 kg/
sec pour des tubes d'un diamètre intérieur voisin de 0,020 m. Le dispositif comporte une gaine souple (20) mobile à l'intérieur d'une enveloppe (16,
18) fixée de façon étanche sous la plaque tubulaire (2) autour du tube (1). A l'extrémité de la gaine (20) recevant du gaz chargé en particules, est
disposée une buse d'injection (21).
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